
Pensionärsrådets	sammanträde	6	december2021	

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	16	december	

Besök:	Nämndens	ordförande	Kristina	Lutz	(M)	och	vice	ordförande	Marre	Mayr	
(V)	
 
Inleds med en presentationsrunda av närvarande. 
 
Följande frågor diskuteras under besöket: 
- Hur pensionärsrådets synpunkter och utlåtanden tas tillvara av nämnden och om 

samarbetet kan utvecklas. 
- Kollektivtrafiken, parkeringsplatser och cykelvägar vid nybyggnation. 
- Planeringen för seniorboenden (boendeform utan biståndsbedömning) 
- Lokaler för organisationer, tillgång och närhetsprincipen. 
- Halkbekämpningen och snöröjning på gågator/trottoarer 
- Mat och måltidssituationen på vård- och omsorgsboenden 

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	16	december	
Ärende: Bygg ett bullerskyddmot Nynäsvägen vid Farstaängen 
Svar på medborgarförslag 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag att gå vidare med förslaget. Rådet ser positivt på 
att förvaltningen tagit hänsyn till alla medborgargrupper i förslaget. 
 
Ärende: Stora regnmängder och översvämningar 
Svar på skrivelse från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag beträffande nuvarande hantering vid 
nyexploatering. Rådet vill poängtera vikten av att ansvarsfördelningen klargörs mellan SVOA, 
Trafiknämnden och Stadsdelsnämnderna rörande befintliga anläggningar. 
 
Ärende: Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med FOC Farsta Fotboll om 
trygghetsskapande aktiviteter och öppen idrottsverksamhet 2021-2024 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag att implementera IOP . 
 
Ärende: Uppföljning av kommunala vård- och omsorgsboenden - Postiljonen 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. Rådet anser det glädjande att uppföljningen 
visar på goda resultat men att det fortsatt finns utvecklingsområden som kan förbättras. 
 
Ärende: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2022 
Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag avseende deltagare för nästa år. 
 
Ärende :  Fyllnadsval till stadsdelsnämndens råd för funktionshinderfrågor 
Rådet ansluter till förvaltningens förslag. 
 
 


